



Council of Europe

Note
to Editors

tel : +33 (3)88 41 25 60 / fax : +33 (3)88 41 39 11 / e-mail : pressunit@coe.int

13th International Heritage Photographic Experience award ceremony at the Council of Europe

Strasbourg, 03.12.2008 – The award ceremony for the prize winners of the 13th International Heritage Photographic Experience (IHPE) will take place on 5 December 2008 in the Council of Europe in Strasbourg.

The ceremony will be attended by certain Permanent Representatives from member States whose citizens will win prizes during the ceremony. The photographs will be exhibited in the Main Hall of the Palais de l'Europe.

This initiative is supported by the Council of Europe. It helps young people to become familiar with the richness of their heritage, their history and their environment.

The IHPE was launched in 1992 by the autonomous government of Catalonia (Spain). This year nearly 20,000 young people from 49 countries or autonomous communities from four continents took part. In 2008 IHPE was awarded the Heritage Prizes medal by the European Commission and Europa Nostra.

Contact: Panos Kakaviatos + 33 3 90 21 50 27

Cérémonie de remise des diplômes de la 13^e Expérience Photographique Internationale des Monuments au Conseil de l'Europe

Strasbourg, 03.12.2008 - La Cérémonie de remise des diplômes de la 13^e Expérience Photographique Internationale des Monuments (EPIM) aura lieu le 5 décembre 2008 au Conseil de l'Europe à Strasbourg.

Elle se déroulera en présence de Représentants des Etats membres dont les citoyens recevront un prix. Les photographies seront exposées dans le Hall principal du Palais de l'Europe.

Soutenue par le Conseil de l'Europe, cette initiative permet aux jeunes de prendre conscience de la richesse de leur patrimoine, de leur histoire et de leur environnement.

L'EPIM a été lancée en 1992 par le Gouvernement Autonome de Catalogne (Espagne). Près de 20.000 jeunes de 49 pays ou communautés autonomes des quatre continents y ont pris part. L'EPIM a reçu en 2008 la médaille des Prix du Patrimoine décernée par la Commission européenne et Europa Nostra.

Contact: Panos Kakaviatos + 33 3 90 21 50 27

E219b08